
 

 

Z á p i s 

z 8. veřejného zasedání Zastupitelstva obce Rajhradice, konaného dne 3.6.2015 

 

Zahájeno:  18.00 hod.                                                                                Ukončeno:19.10 hod. 

 

Přítomni: Ing. J. Bednář, Mgr. I. Benadová, O. Burda, Mgr. M. Čermáková,                      

Bc. Robert Hájek, J. Klaška, J. Knotek, Ing. M. Komenda,  J. Lipták,                

Ing. F. Marcián, V. Mátl, J. Minaříková, L. Přichystal, Ing. J. Zemánek  

Omluveni: Ing. M. Kubeš  

Hosté: M. Ustohalová 

 

    

1. Technický bod 

Starosta obce zahájil 8.zasedání Zastupitelstva obce Rajhradice v 18.00 hodin a přivítal 

všechny přítomné. Konstatoval, že informace o konání zasedání byla zveřejněna na Úřední 

desce OÚ Rajhradice a to po dobu sedmi dní přede dnem konání dnešního zasedání a dále 

konstatoval, že je přítomno 13 členů zastupitelstva, zastupitelstvo je tedy usnášení schopné. 

 

Zapisovatelem byl jmenován Luboš Přichystal a Kateřina Sekaninová. 

Dále starosta obce seznámil zastupitele, že je pořizován zvukový záznam jednání, který slouží 

pro potřebu pořízení zápisu tohoto jednání. 

Starosta uvedl, že zápis z předchozího zasedání byl řádně ověřen a je vyložen k nahlédnutí 

v kanceláři starosty.  

Starosta vyzval zastupitele, aby podali návrhy na ověřovatele zápisu o průběhu 8. zasedání 

ZO. Navrženi byli: J. Knotek, Ing. J. Zemánek. 

 

Starosta vyzval zastupitele k hlasování. 

 

Usnesení č. 1 

ZO schvaluje za ověřovatele zápisu o průběhu 8. veřejné zasedání ZO Rajhradice pana          

J. Knotka a Ing. J. Zemánka. 

Pro: 13 - Ing. J. Bednář, Mgr. I. Benadová, O. Burda, Mgr. M. Čermáková, J. Klaška,            

J. Knotek, Ing. M. Komenda,  J. Lipták, Ing. F. Marcián, V. Mátl,  J. Minaříková, 

L. Přichystal, Ing. J. Zemánek  

Proti:  0    

Zdržel se: 0 

 

Usnesení č.1 bylo přijato. 

 

Starosta obce přednesl návrh programu zasedání. 

Program:  

1. Technický bod 

2. Výběr dodavatele inženýrských činností na stavbu „Přístavba mateřské školy“ 

3. Různé 

4. Závěr 

 

 

 

 

 

 

 



Starosta obce přednesl upravený návrh zasedání: 

 

Upravený program: 

1. Technický bod 

2. Příspěvek pro Policii ČR na nákup cyklistického vybavení 

3. Rozpočtové opatření č. 3 

4. Výběr dodavatele inženýrských činností na stavbu „Přístavba mateřské školy“ 

5. Právní ochrana zastupitelstva-uzavření smlouvy 

6. Povolení rybolovu na nádrži Habřina, rybářský řád 
7. Různé 

8. Závěr 

 

Starosta vyzval zastupitele k hlasování.  

 

Usnesení č.2 
ZO schvaluje upravený program dnešního zasedání. 

Pro: 13 - Ing. J. Bednář, Mgr. I. Benadová, O. Burda, Mgr. M. Čermáková, J. Klaška,            

J. Knotek, Ing. M. Komenda,  J. Lipták, Ing. F. Marcián, V. Mátl,  J. Minaříková, 

L. Přichystal, Ing. J. Zemánek 

Proti: 0   

Zdržel se: 0 

 

Usnesení č.2 bylo přijato. 

 

 

2. Příspěvek pro Policii ČR na nákup cyklistického vybavení 

Starosta uvedl, že ho dnes navštívili dva policisté z Obvodního oddělení Policie ČR v 

Rajhradě a požádali o příspěvek na cyklistické vybavení pro dva strážníky. Jedná se o dvě 

kola a policejní cyklodres. Tento požadavek byl projednán v radě obce s negativním 

výsledkem. Rada pověřila starostu obce pozváním vedoucího obvodního oddělení 

npor.Mgr.Bc. Aleše Koláře na dnešní jednání zastupitelstva. Pan Kolář se z účasti na dnešním 

jednání omluvil. Policisté takto oslovili všech 19 obcí ve správním obvodu Obvodního 

oddělení Policie ČR. Některé obce příspěvek v řádu tisíců poskytnou.  

V 18.15 hodin přišel Bc. R. Hájek. 

 

Starosta otevřel diskuzi. 

J. Klaška – hlasuji proti, skončí to tak, že budou mít v ruce alkohol tester a budou otravovat 

cyklisty. 

Starosta – na radě se Mgr. M. Čermáková a Bc. R.Hájek zmínili, že policie má problém 

s přijímáním darů nebo spíše s jejím účelným rozdělením. 

Mgr. M. Čermáková – ověřovala jsem to, není to tak, neměl by to být problém. 

Starosta – 5tis.Kč obci chybět nebude, ale dle mého názoru je to nesystémové řešení 

materiálního nedostatku u Policie ČR. 

Mgr. I. Benadová – jak často by tu mohli být? 

Starosta – 2x do týdně. 

Bc. R. Hájek – je zvláštní, když vedoucí nebyl schopen přijít, za sebe nesouhlasím. 

Ing. F. Marcián – policie v Rajhradě pro nás dělala něco navíc? 

Starosta – občas se objeví na úřadě, jestli něco nepotřebujeme. Když od nich něco potřebuji, 

jako např. kontrolu v zákazu vjezdu k mokřadu Habřina, tak je s nimi těžká domluva. Víc nám 

vychází vstříc krajská policie. 

Bc. R. Hájek – co ostatní obce? 

Starosta – mluvil jsem se starostkou obce Holasice, Holasice přispějí částku 5tis.Kč. Obec 

Opatovice také částku 5tis.Kč. S městem Rajhrad jsem o příspěvku nemluvil.  

Bc. R. Hájek – 5tis.Kč nás nepoloží, ale jde o princip.  



 

Starosta vyzval zastupitele k hlasování.  

 

Usnesení č.3 
ZO schvaluje finanční příspěvek pro Policii ČR ve výši 5.tis.Kč. 

Pro: 0 

Proti: 14 - Ing. J. Bednář, Mgr. I. Benadová, O. Burda, Mgr. M. Čermáková, Bc. Robert 

Hájek, J. Klaška, J. Knotek, Ing. M. Komenda,  J. Lipták,  Ing. F. Marcián,         

V. Mátl, J. Minaříková, L. Přichystal, Ing. J. Zemánek   

Zdržel se:  0 

 

Usnesení č.3 nebylo přijato. 

 

 

3. Rozpočtové opatření č. 3 

V příjmové části Rozpočtu obce Rajhradice se navyšuje položka 4122 – Neinvestiční dotace, 

TJ Sokol Rajhradice o 182tis.Kč – oprava kabin, položka 4216 – Investiční dotace – rozšíření 

MŠ o 8.832,3tis.Kč, § 3613 – Pronájem nebytových prostor o 14tis.Kč, ů 3639 – Věcná 

břemena o 14tis.Kč. 

Ve výdajové části Rozpočtu obce Rajhradice se navyšuje § 2221 – IDOS o 0,2tis.Kč, §3111 – 

Rozšíření MŠ o 8.832,3tis.Kč, § 3419 – TJ Sokol Rajhradice o 182tis.Kč, § 3636 – Region 

Rajhradsko o 19,8tis.Kč a § 6409 – Rezerva o 8tis.Kč. 

Celkově se navyšuje příjmová i výdajová část Rozpočtu obce Rajhradice o 9.042.3tis.Kč.  

 

Starosta otevřel diskuzi. 

Ing. J. Bednář – proč se navyšuje nájemné? 

Účetní obce M. Ustohalová – je to z pronájmu budov v areálu. 

 

Starosta vyzval zastupitele k hlasování.  

 

Usnesení č.4  
ZO schvaluje Rozpočtové opatření č. 3 

Pro: 14 - Ing. J. Bednář, Mgr. I. Benadová, O. Burda, Mgr. M. Čermáková, Bc. Robert Hájek, 

J. Klaška, J. Knotek, Ing. M. Komenda,  J. Lipták,  Ing. F. Marcián, V. Mátl, J. 

Minaříková, L. Přichystal, Ing. J. Zemánek 

Proti: 0   

Zdržel se: 0  

 

Usnesení č.4 bylo přijato. 

 

 

4. Výběr dodavatele inženýrských činností na stavbu „Přístavba mateřské školy“ 
K dnešnímu dni jsme obdrželi 5 nabídek na zpracování projektové dokumentace ke 

stavebnímu povolení a autorského dozoru pro stavbu „Přístavba mateřské školy“. 

Nejvýhodnější nabídku podala firma AP INVESTING, s.r.o. S touto firmou máme z minulosti 

dobré zkušenosti. Spolupracovali jsme s ní na stavbě mokřadu Habřina a při realizaci 

vodovodu.  

Podané nabídky: 

1. AP INVESTING, s.r.o. 540.000,-Kč bez DPH 

2. DEA, s.r.o.   634.000,-Kč bez DPH 

3. Ing. MARTIN NĚMEC 686.000,-Kč bez DPH 

4. DPU REVIT, s.r.o.  776.000,-Kč bez DPH 

5. ATELIER DAP, s.r.o. 795.000,-Kč bez DPH 

 



Starosta otevřel diskuzi. 

Ing. M. Komenda – jsou nabídky, v tom co poskytují, srovnatelné? 

Starosta – ano, všechny nabídky řeší projektovou dokumentaci s autorským dozorem. 

J. Lipták – bude projektová dokumentace obsahovat i rozpis materiálu? 

Starosta – ano, samozřejmě. 

Ing. J. Zemánek – je v tom zahrnuta i inženýrská činnost? 

Starosta – ano. 

Ing. J. Bednář – do jakého termínu má být dokumentace zpracována? 

Ing. M. Komenda – smlouvu schvaluje starosta nebo zastupitelé? 

Starosta – smlouvu můžeme schvalovat na příštím zasedání zastupitelstva, ale znamená to 

určité zdržení nebo mě dnes v usnesení zastupitelstvo pověří podpisem smlouvy a já smlouvu 

spolu s místostarostou zkontroluji a po té podepíši.  

Bc. R. Hájek – je to krok k realizaci mš? 

Starosta – ano, návrh smlouvy pošlu emailem. 

 

Starosta vyzval zastupitele k hlasování.  

 

Usnesení č.5  
ZO schvaluje dodavatele inženýrských činností na stavbu „Přístavba mateřské školy“ firmu 

AP Investing, s.r.o, pověřuje starostu podpisem smlouvy o dílo. 

Pro: 14 - Ing. J. Bednář, Mgr. I. Benadová, O. Burda, Mgr. M. Čermáková, Bc. Robert Hájek, 

J. Klaška, J. Knotek, Ing. M. Komenda,  J. Lipták,  Ing. F. Marcián, V. Mátl, J. 

Minaříková, L. Přichystal, Ing. J. Zemánek 

Proti: 0   

Zdržel se:  0 

 

Usnesení č.5 bylo přijato. 

 

 

5. Právní ochrana zastupitelstva – uzavření smlouvy 
Starosta konstatoval, že smlouva byla zaslána všem zastupitelů emailem. Právní ochranu 

zastupitelstva jsme probírali na předminulém zastupitelstvu. Pan J. Lipták navrhl, aby se na 

smlouvu podíval právník. Smlouvu jsem posílal JUDr. I. Rudé, smlouva je po právní stránce v 

pořádku. Zastupitelstvo má velkou zodpovědnost, je dobré tuto smlouvu uzavřít. Právní 

ochrana zastupitelstvo bude obec stát 14tis.Kč ročně.  

 

Starosta otevřel diskuzi. 

V. Mátl – pojištění je do částky 1mil.Kč? 

Starosta – ano. 

Ing. M. Komenda – do 1mil.Kč škody. 

 

Starosta vyzval zastupitele k hlasování.  

 

Usnesení č.6 
ZO schvaluje Pojistnou smlouvu o pojištění právní ochrany se společností D.A.S. 

Rechtsschutz AG a pověřuje starostu jejím podpisem. 

Pro: 14 - Ing. J. Bednář, Mgr. I. Benadová, O. Burda, Mgr. M. Čermáková, Bc. Robert Hájek, 

J. Klaška, J. Knotek, Ing. M. Komenda,  J. Lipták,  Ing. F. Marcián, V. Mátl, J. 

Minaříková, L. Přichystal, Ing. J. Zemánek 

Proti: 0   

Zdržel se: 0 

 

Usnesení č.6 bylo přijato. 

 



6. Povolení rybolovu na nádrži Habřina, rybářský řád 
Starosta konstatoval, že s panem Z. Vágnerem a komisí životního prostředí již delší dobu 

jednáme o možnosti pronájmu k rybolovu mokřadu Habřina místnímu rybářskému sdružení. 

V podkladech jste všichni obdrželi rybářský řád, který jsme vytvořili v komisi životního 

prostředí na základě návrhu pana Z. Vágnera. V rybářském řádu se, mimo jiné, reguluje doba 

rybolovu, způsob rybolovu a také to, že každý ulovený kapr a každá plevelná ryba se musí 

odnést. Rybolov na mokřadu Habřina bude povolen dnem schválení zastupitelstva obce.  

 

Starosta otevřel diskuzi. 

V diskuzi se zastupitelé dotazovali na jednotlivá ustanovení v rybářském řádu.  

 

Usnesení č.7 
ZO schvaluje dnem 3.6.2015 rybolov na mokřadu Habřina, rybářský řád mokřadu Habřina a 

pronájem mokřadu Habřina místnímu rybářskému sdružení. 

Pro: 14 - Ing. J. Bednář, Mgr. I. Benadová, O. Burda, Mgr. M. Čermáková, Bc. Robert Hájek, 

J. Klaška, J. Knotek, Ing. M. Komenda,  J. Lipták,  Ing. F. Marcián, V. Mátl, J. 

Minaříková, L. Přichystal, Ing. J. Zemánek 

Proti: 0   

Zdržel se: 0 

 

Usnesení č.7 bylo přijato. 

 

 

7. Různé 
J. Klaška – jakým způsobem se poskytuje, kdybych chtěl změnit jízdní řád autobusu? 

Starosta – je třeba zaslat připomínku k jízdnímu řádu prostřednictvím obce na Kordis. 

V. Mátl – jak to vypadá s radarem? 

Starosta – v současné době řešíme umístnění radaru. Policie ČR nesouhlasí s námi 

navrženým místem.  

Na minulém zastupitelstvu jsme řešili poničení cyklostezky pan J. Homolou v lokalitě 

Habřina. Toto poškození jsem nechal odborníkem posoudit a vyčíslit. Poškození tělesa 

komunikace bylo vyčísleno částkou 60tis.Kč. Celou záležitost budu řešit v orgánech DSO 

Cyklostezka Brno-Vídeň.  

V lokalitě Hrubá Louka  jsme osadili akátové kůly, tak jak bylo dohodnuto na minulém 

zastupitelstvu.  

J. Knotek – jak dopadlo posekání trávy za Málkovou zahradou? 

Starosta – poslal jsem tam obecní pracovníky, posekali co šlo, ale pozemek v celém rozsahu 

není možno udržovat, protože je z určité části zaskládán různým materiálem.  

J. Knotek – byl mě položen dotaz: „Proč obec nedělá dětský den“? 

Starosta – jsem přesvědčen, že obec toho pro veřejnost dělá dost – pálení čarodějnic,  

ukončení prázdnin, turnaj ve stolním tenise a různé koncerty. Pořádání dětského dne se 

nebráním, ale mám dojem, že už by toho bylo moc a odrazilo by se to na účasti veřejnosti.  

Navrhuji svolat společnou schůzku s Rajhradickou pohodou, kde bychom se pokusili něco 

vymyslet.  

Bc. R. Hájek – členové zastupitelstva by měli navštěvovat veřejné akce v Rajhradicích. 

V současné době tomu tak není. Akci se zúčastňuje jen velmi málo zastupitelů.  

Starosta – s připomínkou pana Hájka souhlasím. Nejde jen o návštěvnost, ale i o pomoc při 

pořádání těchto veřejných akcí. Zájem zastupitelů o tyto akce je velmi malý. Byl bych rád, 

aby se tato situace změnila.  

 

 

 

 

 



8.Závěr 

Na závěr poděkoval starosta zastupitelům za účast a schůzi ZO ve 19.10  hod. ukončil.  

 

 

Zapsal:  L. Přichystal 

  K. Sekaninová 

     

 

 

 

       Ověřil:  J. Knotek, v.r. 

       

  L. Přichystal, v.r.        

  starosta obce         

  

 

         Ing. J. Zemánek, .v.r. 

          

                     


